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Some of the realised projects featuring in this double issue are the Roche
Pharma-Research Building in Basel, the Commercial and Apartment Building
Dornacherplatz in Solothurn, Switzerland, the Five Courtyards project in the city centre
of Munich, and the St. Jakob Park in Basel. Also featured the works in progress of the
Centro Westerdahl in Santa Cruz de Tenerife, the Cottbus University Library, the Walker
Art Center expansion in Minneapolis, and the Prada shop and office in Tokyo. Texts
include their acceptance speech for the 2001 Pritzker Architecture prize, a conversation
with Jacques Herzog and an essay by William Curtis.
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形体应对环境简单直接。PS：对表皮的研究真是执着

-----------------------------
图片量大，平立剖面齐全，分析详尽，信息量很全的一本书~可当资料书用~

-----------------------------
别人的书 ‘书非借不可读也’ 哈哈

-----------------------------
真的更爱早期轻快简练的风格

-----------------------------
EL完胜GA啊

-----------------------------
第一本EL 从男神那借的 一上来就是瑞士的
其实当时是为了借鉴那种草模铺一地的设计方法 后来再看确实好用
只是和他们比精度和广度差太多了 不过至少有那个意识了也好

-----------------------------
找不到了，就当读过，真的很好

-----------------------------
字太多

-----------------------------
当讨论公建的时候，建筑的体量，城市关系与内外表皮的意义要远远大于平面和剖面，
这是公建深涉社会与城市的必然，感觉自己还欠缺很多。

-----------------------------
难得的好设计

-----------------------------



好怀念，曾经翻译过的

-----------------------------
有中文版吧。。人工自然。。

-----------------------------
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